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Vejprojekt: 
 
Notat fra Moe & Brødsgaard viser at resultatet af nedsivningsprøver og måling af 
grundvandspejlinger ligger inden for de acceptable grænser. Der er derfor gode 
muligheder for det videre forløb. Der mangler en omgang mere og desuden måling 
af salt. Ellen tager kontakt til kommunen med resultatet, og spørger til det videre 
forløb - vil kommunen/Københavns Energi give en pose penge? Der laves et 
underudvalg i Klimagruppen, som i samarbejde med Vejlauget skal stå få det videre 
samarbejde med kommunen og få fat i en konsulent, som er ”vores” rådgiver. 
 
 
Ladcykler: 
 
Jesper har lavet et oplæg, som ser rigtig godt ud. Han undersøger forskellige 
muligheder for nøgleskabe, og en bookningsløsning. Karl forhører sig i Miljøpunkt 
Amager om det stadig er muligt at få en ladcykel udstationeret. 
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